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Hol találkoztál az Alma Mater kutatási kérdőívével 
és mi motivált arra, hogy kitöltsd?
A kérdőív linkjével az Alma Mater hírlevélben 

találkoztam. Néhány éves gyakorlat nálam, hogy ha 
valamilyen kérdőív kerül hozzám, akkor kitöltöm, 
mert saját magam is tapasztaltam, hogy ha ilyen 
jellegű segítséget kérek, akkor nagyon jól esik, ha 
érkezik válasz. Legutolsó, közgazdász diplomámhoz 
végeztem egy kutatást a Dél-alföldi régióban. Akkor 
tapasztaltam, hogy nagyon-nagyon nehéz beszerezni 
a megfelelő mennyiségű választ. Azóta, ha például 
hallgatók keresnek meg – ami igen gyakran előfordul 
– állok rendelkezésükre. 
                                

Milyen szakokon végeztél az SZTE-n?
2001-ben szereztem meg az első diplomámat 

angol szakon, majd 2004-ben lettem pszichológus, 
szintén a BTK-n, idén februárban pedig gazdálkodás 
és menedzsment szakon végeztem a GTK-n. Most 
vállalkozásfejlesztés mesterszakra járok.
                                

Milyen élményeid kötődnek a szegedi egyetemhez 
a kezdetektől mostanáig?
Számomra nem volt kérdés, hogy Szegeden tanuljak 

tovább, lokálpatrióta vagyok, tősgyökeres szegedi. 
Eszembe sem jutott, hogy mondjuk az ELTÉ-re 
menjek. Annak idején, főleg az első szaknál, 18 évesen 

az egész egy buli volt, imádtam úgy, ahogy volt. A 
pszichológia egy átmeneti időszaknak tekinthető, mert 
akkor egyrészt két szakot csináltam párhuzamosan, 
másrészt elkezdtem dolgozni, ami összességében 
nagyon leterhelt, inkább kötelességként éltem meg, 
mint buliként vagy szórakozásként. 
Igazából most találtam meg önmagam, 30 év fö-

lött, amikor elkezdtem a GTK-t, mert itt gyakorlatilag 
mindent nagyon szerettem, nem volt olyan tantárgy, 
ami ne érdekelt volna és ne tudtam volna hasznosí-
tani a saját vállalkozásunk életében. Azért is kezdtem 
el a szakot már cégvezetőként, mert éreztem, hogy 
szükségem van rá. Üzletviteli tanácsadással, projekt-
menedzsmenttel, pályázatírással foglalkozunk, sok ta-
nulmányt, üzleti tervet kellett már készítenem. három 
éve kezdtünk egy új, turisztikai üzletág felépítésébe, 
jelenleg pedig egy harmadik területen, a kreatív nyom-
daipari üzletágunk kialakításán dolgozunk. Egyszerű-
en elengedhetetlen a biztos közgazdasági kompeten-
cia. Ez az életem, ez lett a legjobb választás.
                                

Te nyerted a kutatási kérdőívünket kitöltők között 
kisorsolt főnyereményt, a Canon EOS 1200D típusú 
fényképezőgépet. Felavattátok már? 
Persze, ahogy megkaptam, visszajöttünk ide az 

irodába a férjemmel és egyből körbefotóztuk a 
társaságot. Nagyon élvezzük a használatát, köszönjük. 

ALUMNI KUTATÁSTÓL A MENTOrPrOGrAMIG
Beszélgetés kutatási nyereményjátékunk fődíjasával

Október 20-án vált egy Canon 
EOS 1200D típusú fényképezőgép 
tulajdonosává Limpek Ágnes (SZTE 
BTK ’01) volt és jelenlegi SZTE-s 
hallgató, akit az Alma Mater alumni 
adatbázis építéséhez kapcsolódó 
kérdőív kitöltése után elektronikus 
úton sorsoltunk ki a válaszadók közül. 
Munkaerő-piaci Mentorprogramunk 
nyitórendezvényén sor került az 
átadásra is, amikor Limpek Ágnes 
azt is bejelentette, cégük, az EX-
ANTE 2002 Kft. is szívesen fogadna 
mentorált hallgatókat a jövőben. 
Mindezekről és az SZTE-s évekről 
december elején beszélgettünk.
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Az átadáskor bejelentetted, hogy céges szinten 
a Munkaerő-piaci Mentorprogramunkhoz is sze-
retnétek csatlakozni. Hogyan találkoztatok ezzel 
a kezdeményezéssel, és miért tartod fontosnak, 
hogy a részévé váljatok?
Én konkrétan a kutatás révén találkoztam vele, 

előtte nem is nagyon tájékozódtam az Alma Mater 
tevékenységéről. Amikor kezdő egyetemista voltam, 
még nem nagyon akadtak ilyen lehetőségek. 
Azért van nagy szükség a programra, mert egyéb-

ként sok hallgató el van veszve, nem nagyon tudják, 
hogy mihez is kezdjenek, ha kikerülnek az egyetem-
ről, hogyan írjanak meg egy önéletrajzot, hogyan visel-
kedjenek egy interjún vagy egy munkakörnyezetben, 
melyek a munkaköri kötelességeik, milyen szabályokat 
kell betartaniuk, stb. 
Mi minden évben fogadunk gyakornokokat az egye-

temről, egyrészt a közgazdász, másrészt a szociológus 
oldalról. rajtuk is látjuk, hogy szükségük van a segít-
ségre. Nekem tanári vénám is van, és úgy érzem, mi-
vel mi már ebben a világban élünk 10-12 éve, talán át 
tudunk adni olyan fontos tapasztalatokat, amelyeket 
tudnak majd hasznosítani.
                                

Milyen szakos hallgatókat fogadnátok szívesen a 
mentorprogram keretén belül?
Közgazdász hallgatókat mindig szívesen fogadunk. 

Nekik azért is hasznos ez a lehetőség, mert ha egy 
GTK-s kikerül az egyetemről, nem sok fogalma van 
arról, mit is jelent egy vállalkozás. Nagyon hasznos 
kezdeményezésnek tartom, hogy már van vállalkozás-

fejlesztés mesterképzés, mert a közgazdasági egyete-
meken inkább a nagyvállalati témákkal foglalkoznak, 
de egy kisvállalat a működése teljesen más. Ahogy 
említettem, a közgazdászokon kívül fogadunk szocio-
lógusokat is: volt, aki gyakornokként dolgozott nálunk, 
utána itt helyezkedett el, ugyanis ilyenre is nyitottak 
vagyunk. ha valaki nagyon beválik, akkor próbálunk 
neki helyet találni, mert minden évben végzünk kuta-
tásokat, amelyek kapcsán tanulmányokat kell készíte-
ni és a rálátás a társadalomtudományokra, a kutatói 
tapasztalat, amit a szociológusok megszereznek az 
egyetemen, nagyon sokat segít nekünk. A saját szak-
dolgozatomhoz kapcsolódó kutatás adatelemzésekor 
is szociológusok segítettek.  
Nagyon beváltak nekünk a geográfusok is. Jelenleg 

van két főállású geográfus munkatársunk, akik a tele-
pülésfejlesztés szakirányon olyan jellegű képzést kap-
tak, amit az üzleti életben szintén lehet hasznosítani. 
Úgy gondolom tehát, hogy a geográfus mentoráltak 
is megtalálják majd nálunk a helyüket, a tanulmányok 
készítésénél nagyon jól együtt tudunk működni. A ké-
sőbbiekben informatikusokat is szívesen fogadunk a 
most épülő kreatív nyomdaipari üzletágunkhoz. 
                                

Több szakot elvégeztél, több területhez kapcsoló-
dóan, és hamarosan mentorrá is válsz cégetekkel. 
Mit tanácsolsz a mai hallgatóknak, hogyan alakít-
sák egyetemi éveiket?
A legfontosabb, hogy érezzék jól magukat. Azt vá-

lasszák, amit szeretnek, de ésszel válasszanak, hogy 
olyan szakmát szerezzenek, amivel el lehet helyez-
kedni, illetve vegyék komolyan azt, amit az oktatóik 

mondanak. Ne csak kötelességből 
teljesítsék a kurzusokat, hanem pró-
bálják meg mindenből leszűrni azt, 
ami számukra a legfontosabb, leg-
hasznosabb. Vegyenek részt kutatá-
si tevékenységben, programokban, 
esetleg induljanak a TDK-n, menjenek 
külföldre ösztöndíjjal, ha csak tehetik. 
Nagyon sok szakon vannak kötele-

zően eltöltendő gyakorlati hetek, és 
azt tanácsolnám a hallgatóknak, hogy 
ezeket is vegyék komolyan, járjanak 
be, építsenek kapcsolatokat, mert 
minden a kapcsolatépítésen múlik. 
Mi is egy példa vagyunk arra, hogy 
ha egy gyakornok jól teljesít, akkor 
be is kerülhet oda, ahol a gyakorlatot 
végezte. Nem mindegy, hogy 22-23 
évesen, amikor valaki kikerül a mun-
kaerőpiacra, egyből állása van, vagy a 
munkanélküliek táborát gyarapítja. 


